
Stránka 1 z 3 

 

Zpráva o činnosti Místní komise Jarošov 

za 3. čtvrtletí 2019 

_________________________________________________________________________________ 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů     

 Ve 3. čtvrtletí 2019 se uskutečnilo 1 zasedání komise  

 
Člen komise 

 
12.9. 

Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Jan Zapletal A 1 0 0 

Jan Kedroň A 1 0 0 

Dagmar Vlčková A 1 0 0 

Marta Vaňková A 1 0 0 

Alena Skrášková A 1 0 0 

Milada Havlů O 0 1 0 

Jiří Kolaja A 1 0 0 

Dušan Jakšík A 1 0 0 

Jan Vydlák A 1 0 0 

Mgr. Bronislav Vajdík O 0 1 0 

David Horák O 0 1 0 

Jakub Doskočil O 0 1 0 

Patrik Kaňovský N 0 0 1 

Věra Mikulková A 1 0 0 

A – přítomen  N- nepřítomen neomluven O- nepřítomen omluven  
 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 

A) Přehled přijatých usnesení:     
Nebyla přijata 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
SMM  
03/10/2017/MK JA 
Návrh na opravu chodníků na sídlišti Louky u BD č. p. 431 – 472 a spojovací chodník - přes potok 
ke komunikaci Na Markově p. č. 855/1 v řešení 
 
01/01/2019/MK JA 
Žádáme o informaci v jaké fázi je příprava opravy chodníku od pivovaru (ul. Nová cesta) po náves – 
v řešení /zpracován projekt/ 
 
03/02/2019/MK/JA 
MK navrhuje, aby město vyvolalo nové jednání s Ředitelstvím silnic ZK ohledně kruhového objezdu 
u sídliště Louky. Smyslem je zklidnění dopravy u výjezdu ze sídliště Louky (omezení rychlosti dopravy 
směrem do i z Jarošova). Jedná se o nebezpečný dopravní uzel kvůli omezenému výhledu řidičů,  
resp. rychlosti přijíždějících aut. Řešením nemusí být nutně kruhový objezd, ale například zpomalovací 
ostrůvek – návrh varianty úsekového měření – v řešení 
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04/02/2019/MK JA 
Občany čtvrti Jarošov byl vznesen dotaz, zda město může zabezpečit či iniciovat provedení údržby, 
resp. úpravy (zpevnění plochy) koruny hráze na břehu řeky Moravy v úseku od průmyslové zóny 
Jaktáře směrem do Jarošova a dále směrem ke Kněžpoli. Hráz používají pěší i cyklisté, koruna hráze 
je však (resp. i díky tomu) na mnoha místech poškozená a rozbahněná - vyřešeno 
 
03/03/2019/MK JA 
Na základě diskuse s panem Vymyslickým, který na jednání komise sdělil, že je ochotný přistoupit 
k bezplatné směně pozemků s městem, navrhuje MK Jarošov znovu otevřít tento problém a firmy VV 
směnit pozemky uvnitř a vně areálu bývalého pivovaru – v řešení 
 
Požadavky z jednání MK v měsíci září – v řešení: 
02/09/2019/MK JA 
Občané lokality ul. Ke Hrádku se dotazují, zda město nemůže vyvinout tlak na družstva při dodržování 
osevního plánu, v lepším případě při svažitosti terénu vytvořit nové remízky, nebo znovu přiznat polní 
cesty (které jsou ve vlastnictví města) 
 
03/09/2019/MK JA 
Žádáme o řešení černé skládky na pozemku p. č. 3016/13, 2082, lokalita „U  Bagru“ – neutěšený stav. 
 
04/09/2019/MK JA 
Zajistit označení ulice „Ke Hrádku“ 
 
05/09/2019/MK JA 
Opravit značku (obytná zóna) v ul. Za Humny  
 
06/09/2019/MK JA 
Zabezpečit ořezání borovice na pozemku p. č.752/1 – ul. Na Svárově 
 
07/09/2019/MK JA 
Provést údržbu uličních vpustí v ul. Na Drahách 
 
Materiál – revize údajů v katastru nemovitostí dle skutečného stavu – zaslání tabulek k vyplnění – 
v řešení 
 
APR - OIN 
01/06/2019/MK JA 
Dotaz, kdy bude MK seznámena s revitalizací rozvoje sídliště „Louky“, zda zahrnuto vybudování nové 
zastávky „Na Markově“ – úkol trvá 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření 
 

Radou města nebyly uloženy žádné úkoly. 

IV. Doporučení a návrhy komise 

Členové komise nemají žádné doporučení. 

V. Plán práce na IV. čtvrtletí 2019 

   17. 10.      18:00 Hasičská zbrojnice 

    14. 11.  18:00 Hasičská zbrojnice 

    19. 12.   18:00  Vinárna u Valentíků 
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V Uh. Hradišti  dne 9.10.2019 
 
Zpracovala: 
Věra Mikulková, tajemnice MK Jarošov   Jan Zapletal, předseda MK Jarošov 


